
Protokół Nr 16/16

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu  1 marca
2016r.  godz.  8,30  w  Przedszkolu  Miejskim  nr  11  z  Oddziałami  Integracyjnymi
w Pabianicach ul. św. Jana 28

Posiedzeniu przewodniczyła Katarzyna Miękina – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokółu Nr 14/16 z 12.01.2016r. 
2.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic
na 2016 rok - proj. nr 1.
3  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na 2016 rok – proj. nr 2.
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic
na 2016 rok – projekt nr 4. 
5. Sprawy różne:
- przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2016 rok.
- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  podstawowych,  gimnazjach
i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Pabianice za 2015r.
6. Wizytacja placówki - Przedszkola Miejskiego nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi
w Pabianicach.

Ad. 1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad (zał. nr 2).

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Miękina zapytała czy są uwagi do porządku.
Nie było, przyjęto.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina  zapytała  czy są uwagi  do protokółu
z posiedzenia komisji Nr 14/16 z 12.01.2016r.
Nie było, przyjęto.
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Ad. 2
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2016 rok - projekt nr 1 (z  ał. nr 3) 

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła projekt ww. uchwały.
Załącznik Nr 1
W związku z niezrealizowanym planem wydatków w 2015 r. w wysokości 922,60 zł
na zadaniu  pn:  „Projekt  Erasmus  +"  po  otrzymaniu  zgody  Funduszu  Rozwoju
Systemu Edukacji zwiększa się plan wydatków w 2016 r.
Załącznik Nr 2
W  celu  urealnienia  zapisów  dotyczących  źródeł  finansowania  wydatków
do „Projektu Erasmus+" w załączniku „Limitów wydatków na programy i  projekty
realizowane  ze  środków  pochodzących  z  funduszy  strukturalnych  i  Funduszu
Spójności" dokonuje się przeniesień planu z grupy „Środki z budżetu krajowego"
do grupy „Środki z budżetu UE".
Całkowita wartość projektu nie ulega zmianie.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw -  0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016
rok – projekt nr 2     (zał. nr 4) 

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła projekt ww. uchwały.
Zwiększenie  planu  dochodów  i  wydatków  w  wysokości  9.533,50  zł  w  związku
z podpisanym Porozumienia przez Miasto Pabianice z Gminą Konstantynów Łódzki
dotyczącym zasad współfinansowania punktów katechetycznych.
Ponadto  w załączniku  nr  3  do  niniejszej  uchwały  urealnia  się  wysokość  dotacji
dla Gminy Pabianice i Gminy Konstantynów Łódzki w wysokości 7.800 zł w związku
z  ponoszonymi  wydatkami  za  dzieci  zamieszkałe  w  mieście  Pabianice
a uczęszczające do przedszkoli gmin ościennych.

Głosowanie:  za  pozytywnym zaopiniowaniem projektu  chwały  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016
rok – projekt nr 4 (zał. nr 5)

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła projekt ww. uchwały.
Zgodnie z zawartą umową ubezpieczeniową nr polisy 15-002-00123001 wypłacone
zostało dla jednostki budżetowej MOSiR odszkodowanie spowodowane huraganem
w wysokości  1.700 zł,  które przeznaczono na pokrycie kosztów naprawy części
zniszczonego dachu na hali tenisowej.
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Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw -  0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Ad.5
Sprawy różne:

- przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2016r. (zał. nr 6) Uwag
do planu nie było. Przyjęto. 

- Radni przyjęli do wiadomości sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń
nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach
podstawowych, gimnazjach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Pabianice
za 2015 rok (zał. nr 7)

Ad. 6 
Wizytacja  placówki  -  Przedszkola  Miejskiego  nr  11  z  Oddziałami  Integracyjnymi
w     Pabianicach.

Pani  Katarzyna Barasińska Dyrektor  Przedszkola Miejskiego nr  11 z Oddziałami
Integracyjnymi w Pabianicach przywitała Radnych i opowiedziała w kilku słowach
o obecnej działalności placówki. Budynek jest trudny architektonicznie. Ponad 20 lat
temu  otworzono  tutaj  oddziały  integracyjne.  Przedszkole  cieszy  się  dużym
zainteresowaniem  rodziców  dzieci  niepełnosprawnych.  Obecnie  do  przedszkola
uczęszcza 195 dzieci w tym 19 z niepełnosprawnością. Udało się zlikwidować wiele
barier,  wymienić  okna  od  strony  wschodniej  i  zachodniej,  obecnie  największym
problemem jest pilna potrzeba wymiany pozostałych okien. Przedszkole ujęte jest
w programie  termomodernizacji  i  bardzo  liczy  że  uda  się  to  zrealizować.  Pani
dyrektor  podkreśliła,  że  kadra  jest  wspaniała,  podopieczni  odnoszą  znaczące
sukcesy, zarówno w skali miasta, jak również otrzymują wyróżnienia w konkursach
ogólnopolskich.  Dużym  sukcesem  jest  zrealizowanie  przez  10  ostatnich  lat
8 potężnych zaleceń, jeżeli chodzi o wymagania przeciwpożarowe.

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Waldemar Boryń podkreślił, że PM
nr 11 jest jednym z dwóch w Pabianicach z oddziałami integracyjnymi. Placówka
wzorcowo zrealizowała  duży projekt  zewnętrzny,  w ramach którego 3 lata  temu
utworzone zostały 2 dodatkowe oddziały integracyjne, które funkcjonują do dzisiaj.
Ze środków tych udało się zaadaptować pomieszczenia i je wyposażyć.
Budynek nie  był  budowany pod potrzeby przedszkola,  to  była  kiedyś kamienica
zaadaptowana na te potrzeby.

Radni  odwiedzili  pomieszczenia  przedszkola  m.in:  sale  poszczególnych  grup
przedszkolnych,  garderobę,  świetlicę,  salę  gimnastyczną,  gabinety  terapii
sensorycznej,  logopedycznej,  ruchowej,  salę  plastyczną,  gabinet  psychologa,
stołówkę.  Na  terenie  nieruchomości  znajdują  się  również  budynki  gospodarcze
w tym magazyny, pralnia, kotłownia.
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Nagranie CD – zał. nr 8
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 9,30.

Protokółowała: Przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska        Katarzyna Miękina 
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